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V roce 2008 obecní jednotka zasahovala ve dvou případech. Oba způsobilo počasí. 

Poprvé, kdyţ jsme se vrátili ze soustředění z penzionu Lucie, kdy se republikou přehnala 

větrná smršť EMMA. Výsledkem byl na katastru obce 1spadlý strom na umrlčí cestě, který 

jsme odklidili. 

    Druhý zásah byl náročnější. Dne 25.6 se přehnala přes republiku vichřice doprovázená 

přívalovými dešti a kroupami. Po výjezdu jednotky jsme byli poţádáni o vyproštění os. 

automobilu zapadlého na lesní cestě. Následně jsme prováděli kontrolu katastru obce. 

Provedli jsme odstranění spadaných větví na silnici od Ţivanic na Břehy. Dále jsme 

byli poţádáni stráţníkem MP Přelouč o odstranění spadlých stromů na silnici od cihelny 

k mělickému písáku. Po návratu do obce jsme byli poţádáni spoluobčanem o výpomoc při 

vynášení věcí ze zaplaveného sklepa. 

   Na konci dubna zasahoval L. Rejmont při zahoření popelnice v centru obce. 

  V rámci preventivní činnosti jsme 21.6 provedli kontrolu funkčnosti hydrantů v obci. 

Další činnost spočívala v dohledu nad kontrolovaným pálením dřevěného odpadu. 

   Co se týká vybavení jednotky a techniky udělali jsme velký skok vpřed. Začnu u 

zásahového vozidla:  

- byla provedena výroba a montáţ krytů majáků 

- byl vyroben a namontován na vůz čelní ochranný rám, slouţící i jako nosný bod pro 

vyprošťovací naviják. 

- Darem (1l rumu) jsme získali lyţiny pro umístění PPS ve vozidle 

- Jako poslední akce na vozidle byla montáţ vyztuţovací podlahy, kterou jsme jako 

obvykle získali darem. 

Veškeré práce byly prováděny svépomocí. Dále jsme vyměnili zadní listová pera za 

silnější a v té souvislosti se podařilo sehnat a namontovat kvalitnější a únosnější pneumatiky 

na zadní nápravu. Na tu přední doufejme, ţe dojde v roce 2009. Věřím, ţe přístup k udrţování 

obecního majetku je zodpovědný. 

    Obecní úřad poskytl a navýšil prostředky na nákup PPS 12, která je uţívána, jak na 

soutěţe, tak je připravena na nasazení při zásahu. Stříkačku jsme přivezli 16.6 z Moravy. 

   I letos jsme jako kaţdý rok ţádali o krajské dotace. Bohuţel jsme opět nic nezískali, 

ale pevně věřím, ţe se k nám štěstěna přikloní. Nadále čekáme na slíbenou dodávku 

zásahových souprav BUSHFIRE a obuvi  ŠPECIAL. Toto předvolební gesto politiků zatím 

vyšumělo do ztracena, a kdo ví, jestli něco dostaneme, kdyţ je to zadarmo. 

   Někteří členové ovšem nečekali s rukama v klíně a přistoupili na nabídku jednoho 

našeho kamaráda, od něhoţ jsme si za svoje prostředky zakoupili zásahové obleky FIREMAN 

II, III, V. Dále někteří vlastní zásahovou obuv HAIX, přilby GALLET a jedny profesionální 

rukavice Holík. Zodpovědně můţu říci, ţe jsme lépe vybaveni neţ některé větší jednotky 

v okolí a to je dobře, protoţe chráníme sami sebe při případném nasazení. Byl bych rád, 

kdybychom pokračovali v daném trendu vybavenosti. 

   Samozřejmě, je jasné, ţe se vše odvíjí od dostupnosti prostředků. Přesto bych byl rád, 

kdyby se letos podařilo uvést v činnost dýchací přístroje. 

   Závěrem bych Vám řekl, ţe se o nás mluví nejen u Krajských hasičů, ale i mezi 

starosty okolních obcí, coţ mě těší. 
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